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Neuvottelukunnan lausunto STEA-avustusten tulevaisuudesta 
  
Neuvottelukunta katsoo avustusvarojen vähentyessä, että avustustoiminnassa tulee keskittyä 
järjestöjen perustoimintaedellytysten turvaamiseen ja rahoituksen ennakoitavuuteen. Neuvot-
telukunta pitää tärkeänä, että avustusehdotus pohjautuu kokonaiskuvaan hyvinvoinnin ja ter-
veyden edistämisen tarpeista. Neuvottelukunta katsoo, että tavoitteena olisi hyvä olla laajem-
mat avustuskohteet, jolloin niiden käyttö olisi joustavampaa. Avustettavissa toiminnoissa tulee 
painottaa niiden kestävyyttä rahoituskauden jälkeen.  
  
Mikäli niin sanottuja rajapintakohteita siirretään toisaalle rahoitettavaksi neuvottelukunnalle 
jo aiemmin esitetyn mukaisesti, se tulee tehdä hallitusti niin, etteivät haavoittuvimmat kohde-
ryhmät jää muutostilanteessa ilman palvelua.    
  
Neuvottelukunta painottaa, että peliyhtiöiden yhdistämisessä sovittua jakosuhdelakia tulee 
noudattaa jatkossakin. 
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